
Warto pomagać
Liczymy na Was. Mamy już dwa pełne pudełka, ale akcja trwa nadal. Pudełko stoi  na parapecie
przy wejściu do szkoły lub proszę przynosić do p. Małgorzaty Flagi-  koordynatora akcji.
Wszystkim, którzy przynoszą zużyte baterie- dziękujemy.
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